
  

  Interpellation 
2024-03-18 

Interpellation av Per Carlberg (SD) ställd till Susann Ronström (S) rörande f.d. 
Björkbackens äldrecentrum 
 
Vi Sverigedemokrater undrar hur planeringen ser ut för f.d. Björkbackens äldrecentrum. I 
dagsläget tycks det pågå fastighetsarbeten invändigt där man tillsynes har öppnat upp större 
delar av entréplan. Vi undrar också hur kontraktssituationen ser ut och vem som betalar för 
de arbeten som i dag sker i fastigheten. 
 
Delar av fastigheterna används idag som boende för krigsflyktingar från Ukraina och vi 
undrar hur planeringen ser ut inför den dag då de Ukrainska flyktingarna lämnar boende för 
att antingen återvända till Ukraina eller blir bofasta i Sverige. 
 
Vi har konstaterat att fastigheterna idag inte längre är lämpliga för användningsformen 
”Äldreboende” men det vore tråkigt om dessa inte kommer används på ett förnuftigt och 
kostnadseffektivt sätt i framtiden. Därför är vi intresserade av att höra hur  
  
Jag vill med anledning av ovanstående ställa följande frågor till Susann Ronström (S): 
 
 

• Vad är det för arbeten som idag pågår och vem bekostar dessa? 
 

• Hur ser kontraktssituationen för fastigheterna ut idag? 
 

• Hur ser planeringen ur för f.d. Björkbackens äldrecentrums framtida användning och 
drift, och vad kommer ske när de Ukrainska krigsflyktingar som bor där idag flyttar? 

 
Per Carlberg 
Gruppledare Sverigedemokraterna Tyresö 


